

POSSIBLE DISRUPTIONS TO SCHOOL TRANSPORTATION

FOR IMMEDIATE RELEASE

Gatineau, Wednesday May 2, 2018 – The Western Québec School Board wishes to notify the community of a possible disruption to the bussing of its students starting Tuesday, May 8.

If bus drivers of *Autobus Outaouais Inc.* vote to reject the latest offer from their employer, school transportation will be disrupted for more than 2000 of our students. In the event of a strike, our schools and centres will remain open and classes will be held. Parents will be responsible for transportation.

A total of 15 schools and 64 bus routes are potentially impacted:

Buckingham: 8, 9, 10, 36, 37, 38, 39, 40, 80, 116

Chelsea: 7, 11, 12, 13, 26, 34, 35, 68, 88, 89, 94, 98

Eardley: 17, 22, 30, 77, 94, 95, 201

Greater Gatineau: 7, 24, 25, 26, 81, 113

Hadley & PW: 1, 2, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 23, 27, 28, 36, 37, 38, 39, 41, 42, 43, 65, 66, 68, 69, 73, 75, 80, 81, 87, 88, 89, 94, 98, 113, 116, 120, 121, 125, 128

Lord Aylmer: 16, 18, 19, 20, 21, 74, 93

Namur: 42, 43, 44, 70

PETES: 23, 87, 90

Poltimore: 1, 41, 65, 73

South Hull: 15

St. Mike's: 6, 27, 28, 34, 35, 69, 73, 75

Symmes & D'Arcy: 5, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 30, 74, 77, 90, 93, 95, 201

Wakefield: 2, 6, 27, 28, 69, 75

Parents are invited to contact the schools or the board if they do not know their bus route number.

Autobus Outaouais Inc. is one of the five transport companies under contract with the school board over its territory. Western Québec regrets the situation and hope that these disruptions won't be necessary.

- 30 -

Western Québec School Board

School Organization & Transport Department

transport@wqsb.qc.ca

PERTURBATIONS POSSIBLES AU TRANSPORT SCOLAIRE

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

Gatineau, mercredi 2 mai 2018 – La Commission scolaire souhaite informer sa communauté de possibles perturbations au transport par autobus à partir du mardi 8 mai.

Advenant que les conductrices et conducteurs d'autobus de *Autobus Outaouais Inc.* rejettent la dernière offre de leur employeur, le transport scolaire sera perturbé pour plus de 2000 de nos élèves. Dans de telles circonstances, nos écoles et centres demeureront ouverts et les cours seront tenus. Les parents devront assurer le transport.

Quinze de nos écoles et 64 parcours d'autobus sont potentiellement concernés :

Buckingham: 8, 9, 10, 36, 37, 38, 39, 40, 80, 116

Chelsea: 7, 11, 12, 13, 26, 34, 35, 68, 88, 89, 94, 98

Eardley: 17, 22, 30, 77, 94, 95, 201

Greater Gatineau: 7, 24, 25, 26, 81, 113

Hadley & PW: 1, 2, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 23, 27, 28, 36, 37, 38, 39, 41, 42, 43, 65, 66, 68, 69, 73, 75, 80, 81, 87, 88, 89, 94, 98, 113, 116, 120, 121, 125, 128

Lord Aylmer: 16, 18, 19, 20, 21, 74, 93

Namur: 42, 43, 44, 70

PETES: 23, 87, 90

Poltimore: 1, 41, 65, 73

South Hull: 15

St. Mike's: 6, 27, 28, 34, 35, 69, 73, 75

Symmes & D'Arcy: 5, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 30, 74, 77, 90, 93, 95, 201

Wakefield: 2, 6, 27, 28, 69, 75

Les parents sont invités à prendre contact avec les écoles ou la commission scolaire s'ils ne connaissent pas leur numéro de parcours d'autobus.

Autobus Outaouais inc. est l'une des cinq entreprises sous contrat avec la Commission scolaire sur son territoire. Western Québec regrette la situation et espère que de telles perturbations ne seront pas nécessaires.

- 30 -

Commission scolaire Western Québec

Département du transport et de l'organisation scolaires

transport@wqsb.qc.ca